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Zwracam sig z uprzejm4 proSb? w imieniu mieszkaric6w

osiedla Kazimierza Wielkiego, osiedle przy Tamie. ProSba o

rozwi4zanie problemu z zalegaj1cymi odpadami przy Smietnikach

i na zapleczr budynk6w, w kt6rych znajduj1 sig sklepy.

Pro5ba aby sluzby porz4dkowe dzia\aly akfywniej i skuteczniej,

poniewa 2 naleiry na bieh4co usuwad odpady.

Niestety problem ten doty czy teL innych miejsc na osiedlu Kazimierza

Wielkiego, dlateg o naleiry pilnie zaj46 sig t4 spraw?.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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